報名方法

請於2013年12月31日或之前填妥 報名表格並以電郵、郵寄或傳真至 本中心。

日程

• **簡介會**: 2014年1月28日(星期二)

• 初賽: 2014年3月29日(星期六)

• 複賽: 2014年4月12日(星期六)

• **決賽及頒獎典禮**: 2014年6月 26日(星期四)(暫定)

查詢

如有任何疑問及查詢,歡迎以下列方法聯絡我們:

• 電郵:rc@fehd.gov.hk

● 電話: 3962 2063 / 2381 6370

Enrolment

Please complete and return the enrolment form on or before 31 December 2013 to the CFS through e-mail, post or fax.

Important Dates

• **Briefing Session**: 28 January 2014 (Tuesday)

 Preliminary Round: 29 March 2014 (Saturday)

 Semi-final Round: 12 April 2014 (Saturday)

 Final Round & Award Presentation Ceremony: 26 June 2014 (Thursday) (to be confirmed)

Enquiries

Should you have any enquiries, please feel free to contact us via:

• E-mail: rc@fehd.gov.hk

• Telephone: 3962 2063 / 2381 6370

有關食物安全及營養標籤的資料及 比賽的最新資訊,請密切留意

For resources of food safety and nutrition labelling and updated information of quiz competition, please pay attention to

網址 website: www.cfs.gov.hk



Centre for Food Safety_For Students



食物環境衞生署食物安全中心出版(10/2013)
Published by the Centre for Food Safety,
Food and Environmental Hygiene Department (10/2013)

中學校際食物安全 及營養標籤

常識問答比賽

Secondary School Food Safety and Nutrition Labelling Quiz Competition







為提高中學生對食物安全及營養標籤的 認識,從而培養日常正確處理食物及 活用營養標籤的生活習慣, 食物安全中心(中心)與教育局合辦, 並與家庭與學校合作事宜委員會協辦中學校際 食物安全及營養標籤常識問答比賽。

To enhance secondary students' awareness and understanding of food safety and nutrition labelling and to apply this knowledge in their daily lives, the Secondary School Food Safety and Nutrition Labelling Quiz Competition has been jointly organised by the Centre for Food Safety (CFS) and the Education Bureau, and supported by the Committee on Home-School Co-operation.

參賽隊伍

- 每間中學可派一支隊伍參加, 每次出賽的學生人數為9人。
- 中一至中六學生均可參加。

比賽形式

- 比賽分初賽、複賽及決賽。
- 初賽以筆試形式進行,問題為 多項選擇題。所有 隊員均須獨立作 答,隊伍的初 。 成績為全體隊 成績的總和。 總分最高的九 支隊伍將進

入複賽。

Participating Teams

- Only one team from each secondary school is allowed to enrol. Each team shall consist of 9 students.
- S1 S6 students are welcome.

Format

- The quiz competition consists of three rounds (Preliminary, Semi-final and Final).
- Preliminary Round is a written test with multiple-choice questions. Each member of the team must complete the written test individually. The team score will be the total score of all team members. Nine teams with the highest total scores will enter the Semi-final Round

• 複賽及決賽的形式類似,以現場發問形式進行。複賽分數最高的三支隊伍進入決賽。在決賽中獲得最高分的隊伍為比賽的冠軍。

• 比賽問題圍繞食物安全 及營養標籤。參賽隊伍 可由中心網頁及中心設 立的Facebook學生專頁瀏覽相 關資料及比賽的最新消息。

比賽語言

初賽(繁體中文)、複賽及決賽(廣 東話)

證書及獎項

決賽及頒獎典禮將於同日舉行。冠軍、亞軍、季軍的禮品/獎狀將頒發予得獎的隊伍及個別的學生。未能晉身決賽的複賽入圍隊伍將會獲頒優異獎。



- Semi-final and Final Round will be in similar format as live oral quiz. Three teams with the highest score in the Semi-final Round will enter the Final Round. The team with the highest score in the Final Round is the winner of the quiz competition.
- All questions are based on food safety and nutrition labelling topics. Related information and competition updates are available on the CFS website and CFS Facebook page for students.

Language

Preliminary Round (Traditional Chinese), Semi-final Round and Final Round (Cantonese)

Certificates and Awards

Final Round and the award presentation ceremony will be held on the same day. Prizes/award certificates for the Champion, 1st runner-up, 2nd runner-up will be awarded to the winning teams and individuals. Those who enter the Semi-final Round but not the Final Round will be awarded the merit prizes.

